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SLOVENSKO: Počty hospitalizovaných s covidom boli počas druhej vlny pandémie (október 2020 až
apríl 2021) jedným z najdôležitejších ukazovateľov „vývoja pandémie“. Na základe týchto
ukazovateľov sa následne zatvárali obchody, reštaurácie či školy.

Boli však údaje o pacientoch s covidom hospitalizovaných v nemocniciach, ktoré každý deň
zverejňuje Ministerstvo zdravotníctva, pravdivé? Ukazuje sa, že nie.

Lekár poukazuje sa spôsob manipulácie s číslami
MUDr. Radoslav Čičala odhalil spôsob, ako sa čísla hospitalizovaných hrubo manipulovali, zrejme
s cieľom vyvolať zdanie falošnej pandémie, aby sa následne mohli prijímať drakonické obmedzenia
pre obyvateľstvo.

Na svojej facebookovej stránke „Verejnosť proti nátlaku a psychickému mučeniu 2.0“ zverejnil
nasledovný status:

Ak by mal niekto záujem spracovať dáta o počte hospitalizácií za minulé roky, aktuálne COVIDOVé,
tú sú verejné dáta.

Zaujímavosťou je, že ak sa jeden pacient presúval z jednej nemocnice do druhej, každý presun toho
istého pacienta sa rátal ako ďalšia hospitalizácia. Vrcholom je, že aj presun pacienta z jedného
oddelenia na druhé v rámci nemocnice sa rátal ako ďalšia hospitalizácia.

V rámci nemocnice sa jeden pacient často dostal z ARA na internú JIP, potom na COVID oddelenie a
potom na doliečovacie oddelenie alebo LDN.

Tým pádom jeden pacient mohol predstavovať aj 5 hospitaliizácii. To viedlo k horším číslam a
následne tvrdším opatreniam.

Preto sa pacienti presúvali do Nitry, kde pracuje pediater Visolajský a súčasne člen krízového štábu,
ktorý sa tam dostal po známosti s Matovičom a inými poslancami (nie pre erudovanosť).

Zaujímavé boli jeho aktivity, keď vyťaženosť nemocníc hodnotil hrúbkou námrazy na zásobníkoch
kyslíka pri nemocnici.

Dôkaz pre horeuvedené tvrdenie?

V dokumente NZCI nazvanom „Štatistika hospitalizovaných v Slovenskej republike 2020“ sa hneď na
1. strane nachádza táto veta:

„Za jednu hospitalizáciu sa považuje každé ukončenie hospitalizácie na jednom oddelení, ktorá
mohla byť ukončená prepustením, úmrtím, alebo preložením pacienta na iné oddelenie toho istého
zariadenia, alebo na oddelenie iného zariadenia ÚZS.“
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Takže, vážení čitatelia, takto sa vykazovali tie „tisíce“ hospitalizácií… Odporné, nechutné, zločinné!

Jeden starší pacient rátaný za štyroch
To však nie je všetko!

Ďalší spôsob manipulácie predstavovalo prijaté pravidlo, že každý človek pozitívny na covid starší
ako 65 rokov (vrátane) sa v štatistikách rátal akoby šlo o štyri covidové prípady. (zdroj)

Takže, ak napríklad nejaký 68 ročný pacient bol na 5 rôznych oddeleniach, tak mohol byť teoreticky
vykázaný ako 4 x 5 = 20 covidových hospitalizácií!

No a potom samozrejme nebol problém hovoriť, že máme v nemocniciach „s covidom“ 4000
pacientov a kvôli tomu uzavrieť celú krajinu.

Koľko ich tam ale bolo v skutočnosti? 1000, 500, 200 alebo 50?

Na zodpovedanie tejto otázky bude zrejme potrebné vyšetrovanie vrámci trestného stíhania
covidových zločincov z Ministerstva zdravotníctva, Národného centra zdravotníckych informácií
(NCZI) a ďalších štátnych inštitúcií podieľajúcich sa na týchto podvodoch.

Takéto stíhanie za súčasnej vládnej garnitúry zrejme nebude realizovateľné, avšak títo zločinci
nebudú vládnuť večne a skôr či neskôr sa budú za svoje mnohé zločiny zodpovedať pred
spravodlivosťou.

Pochybné PCR testy
Pozor, stále to nie všetko!

Dávnejšie sme na našej stránke publikovali článok vo forme fikcie, kde sme sa zaoberali tým, ako
vyfabrikovať falošné čísla nových prípadov, hospitalizácii a dokonca aj úmrtí pomocou nespoľahlivého
PCR testu.

Od tej doby pribúda stále viac a viac dôkazov, ktoré o tom, že PCR testy sú nespoľahlivé a dajú sa
jednoducho manipulovať nastavením parametru Ct – cyklov opakovaní.

Podstata je nasledovná:

Pomocou nastavenia príliš vysokého počtu cyklov Ct je možné, aby napríklad 20% zo všetkých
vykonaných testov vyšlo ako pozitívnych, aj keby medzi testovanými ľuďmi nebol v skutočnosti žiaden
pozitívny.

Hovorí sa tomu „falošne pozitívny výsledok testu“.

No a teraz si vezmime, že s takýmto testom by sme otestovali všetkých pacientov, ktorí sú
v nemocnici z akýchkoľvek príčin, nie nutne kvôli covidu (napríklad problémy so srdcom, žalúdkom,
črevami a podobne).

Priemerná obsadenosť nemocníc je cca 15 tisíc ľudí na celom Slovensku (celková kapacita lôžok
krajiny je okolo 30 tisíc lôžok). Koľko je 20% z 15000? Výsledok je 3000.

Takže aj bez toho, aby bol v nemocniciach jediný pacient s covidom, pomocou nespoľahlivého testu
sa ich dá „vyrobiť“ aj niekoľko tisíc.
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Títo pacienti by potom boli presunutí z bežných oddelení na covidové a hneď má zločinecká vláda
argument pre zavedenie najtvrdšieho lockdownu a vyhlásenie, že sa nachádzame v „čiernej“ farbe.

Záver
Ľudia by sa už konečne mali zobudiť a prestať veriť tak vláde, ako aj zapredaným médiám. Bez médií
by totiž rozpútanie tejto podvodnej pandémie, neustálym šírením strachu za pomoci klamstiev
a dezinformácií, nebolo možné.

Najhoršie však je, že na tom spolupracujú takmer všetky vlády na svete a navzájom sa koordinujú.

Čo je cieľom toho všetkého?

Cieľom sú v druhom rade peniaze z rúšok, testov či vakcín a celého toho cirkusu okolo. No a v prvom
rade ide o získanie úplnej kontroly a moci nad obyvateľmi. Inými slovami – o zavedenie novodobej
fašistickej totality.

Parazitickej „elite“ boháčov, skorumpovaným vládam a kúpeným médiám už nestačí vaše fyzické
vykorisťovanie, teraz už vás chcú vlastniť celých, vrátane vašej duše.

Ako sa z toho dostať?

Je len jediné riešenie – povedať jasné „Nie“ a prestať spolupracovať. Prestať dodržiavať ich
nezákonné a zločinné nariadenia. Prestať sa podriaďovať fašizmu.

Inej cesty, bohužiaľ, niet (ak nepočítame revolúciu). A čím skôr si to uvedomí čo najviac ľudí, tým
skôr sa nám podarí ukončiť celý tento kolosálny podvod.


